
OGŁOSZENIE

KSIĘGOWOŚĆ PODATKI PLACE FINANSE
OD 20 LAT PROFESJONALNIE OBSŁUGUJEMY 

PODMIOTY GOSPODARCZE W ZAKRESIE: 
•PROWADZENIA KSIĄG RACHUNKOWYCH, 
■PODATKOWYCH KSIĄG PRZYCHODÓW I ROZCHODÓW, 
•ROZLICZENIA VAT,
•KADRY, PŁACE, ZUS,
•POŚREDNICTWO W ZAKRESIE KREDYTÓW,
LEASINGU, FACTORINGU, UBEZPIECZEŃ.

OFERUJEMY KONKURENCYJNE CENY. 
ODBIERAMY DOKUMENTY Z SIEDZIBY KLIENTA.

bakus
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i  BIURO CZYNNE W GODZINACH:

PONIEDZIAŁEK - PIĄTEK 
10.00 - 15.30

48-304 NYSA. U L  ZJEDNOCZENIA 1 3 / S 
TEl 77 43S 23 51

Jak powstawała 
PWSZ w Nysie
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GAZETA BEZPŁATNA

40 LAT MINĘŁO JAK JEDEN DZIEŃ

m
Spółdzielczy

48-385 O tm uchów , ul. Rynek 1B 
tel ./fax 77 431 52 23, 431 53 95

m r n m  i ^ a c B g
udziela kredytów, gromadzi lokaty, prowadzi rachunki ROR- 
Pol Konto, obsługuje klientów indywidualnych oraz małe, 
średnie i duże firmy

Nasze placówki zapraszają:
Oddział w Nysie, ul Kolejowa 15; Filia w Paczkowie, ul. Kołłątaja 7; 
Filia w Kamienniku, ul. 1 Maja 30; Filia w Pakosławicach, ul. Wiejska 
58; Filia w Skoroszycach, ul. Powstańców Śląskich 17; Punkt Kasowy 
w Otmuchowie, ul. Zamkowa 6

ATOS s.c.
U B E Z P I E C Z E N I A
Polemir Gudz, Janusz Kisiel 

•  komunikacyjne - OC, AC, 
NNW, Assistance

•  majątkowe - dom, mieszkanie, 
firma, gospodarstwo, uprawy,

•  podróże zagraniczne

Nysa, ul. Drzymały 1 
8 :  77 448 02 81 

Namysłów, ul. Dubois 2 B
» :  77 414 59 53 
E3: atosnam@wp.pl

Czynne: 8 .0 0 -16 .00  
ZAP RASZAM Y

Do wynajęcia \
lokale 

biurowe i handlowe 
w centum Nysy, 

dobra cena, 
doskonała 
lokalizacja, 

darmowe parkingi.

tel. 604987568

„Kultura to całokształt materialnego i duchowego dorobku ludzkości gromadzony, utrwalany i wzbogacany w ciągu jej dziejów, przekazywanej z pokolenia na pokolenie.
W skład tak pojętej kultury wchodzą nie tylko wytwory materialne i instytucje społeczne, ale także zasady współżycia społecznego, sposoby postępowania, 

wzorce, kryteria ocen estetycznych i moralnych przyjęte w danej zbiorowości i wyznaczające obowiązujące zachowania”
Ważną role w kulturze odgrywa teatr, literatura, film, a także media.

Jeżeli te nośniki kultury nawiążą dialog ze współczesnym człowiekiem -  to jest to sukces twórcy danych treści.
Będzie on równocześnie autorytetem dla odbiorcy widza, słuchacza czy czyteinika.

Jakiż zespól może się pochwalić taką historią? Tylko gigant naszej sceny ludowej. To było spotkanie dawnych człoków grupy z dzisiejszymi, tańce, śpiewy i... rozmowy do rana
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IOd redakcji 1
|  W bieżącym wydaniu „ Informacje Nyskie” przedstawiamy Państwu kandydatów na radnych w naszym mieście.
|  Myślę, że ich ciekawe spostrzeżenia skłonią szanownych czytelników do refleksji. Rozmowa z kandydatami, która nie zawiera tak zwanych podchwytliwych |  
I  pytań, ma na celu przedstawienie poglądów oraz kierunków działania przyszłych radnych jak również przyszłego burmistrza.
1 Nysa jest wyjątkowym miastem nie tylko jako miasto słynące z zabytków, ale również na chwile obecną z ilości zgłoszonych kandydatów na fotel burm i-1 
= strza w wyborach samorządowych 2010 r.
I  Życzę przyjemnej lektury i zachęcam do refleksji. |
|  Franciszek Czabak Redaktor Naczelny §
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WYWIAD
Z radnym trzech kadencji i członkiem Zarządu Gminy w Nysie w latach 1998- 2002 Henrykiem Dziadkowiakiem 

rozmawia Lidia Popiel

Czy kandyduje Pan na radnego?

- Trudno było mi się zdecydować. 
Ale po usilnych namowach kolegów, 
podjąłem decyzję aby kandydować 
do Rady Miejskiej ze Stowarzysze
nia” Forum Samorządowe 2002”.

Ma Pan jakiś konkretny cel, jeżeli zo
stanie Pan wybrany do Rady Miej
skiej?

- Mój konkretny cel to spowodowa
nie szybkiego i dynamicznego roz
woju gospodarczego Nysy. Musi po
wstać wiele nowych miejsc pracy w 
możliwie krótkim czasie. Podstrefa 
ekonomiczna powstała ponad 8 lat 
temu, a na nyskim rynku pracy nie
wiele się zmieniło. Bezrobocie na
dal jest bardzo wysokie. Inne mia
sta w  Polsce radzą sobie znacznie le- 
piey l robią to dużo sprawniej. Dla
czego my nie potrafimy? Nie wystar
czy opracować plan zagospodarowa
nia, określający teren, na którym ma 
istnieć strefa i czekać na przybycie 
inwestorów. To się w praktyce nie 
sprawdza.

Wiele się mówi i pisze o strefie eko
nomicznej w Nysie. Jak to było z jej 
powołaniem i kto był inicjatorem 
tego pomysłu?

- Podstrefa ekonomiczna została po
wołana z mojej inicjatywy. Na po
mysł ten wpadłem, gdy uzyskałem 
informację, że takie strefy powołano 
w kilku miastach w Polsce. Rozma
wiałem telefonicznie z burmistrza
mi tych miast. Prawie we wszystkich 
miastach uzyskano w krótkim okresie 
czasu( kilku lat) bardzo dobre efekty. 
Powstało wiele nowych miejsc pra
cy. Chciałem przekonać się osobiście 
jak oni to zrobili. Wybrałem Rydzynę 
niewielkie miasteczko w Wielkopol- 
sce i udałem się na rozmowę z bur
mistrzem. Dowiedziałem się od bur
mistrza, że W tym mieście powstało 
około 1000 nowych miejsc pracy w 
ciągu kilku lat. Wtedy postanowiłem, 
że w Nysie musi powstać strefa eko
nomiczna. Wykorzystałem fakt, że 
odbywały się u nas prawybory i przy
jechało kilku ministrów oraz premier 
Buzek. Zaistniała możliwość wspar
cia przez przedstawicieli rządu mo
jego pomysłu- odpowiedź była pozy
tywna. Jednak jak się później okaza
ło, dalsze działania w celu ostatecz
nego sfinalizowania sprawy były bar
dzo trudne. Wsparcia udzielił mi Za

rząd Gminy i obecny kandydat na 
burmistrza Pan Stanisław Buczkow
ski oraz Kazimierz Wawryczuk i 
Wiesław Tokarz. Po kilkukrotnych 
interwencjach w Ministerstwie Go
spodarki i wyjazdach do Wałbrzycha, 
decyzja o powołaniu podstrefy zosta
ła przez Rząd podjęta.
Podstrefa istnieje już ponad 8 lat. Jak 
Pan ocenia dotychczasowe działania 
władz Nysy dla pozyskania inwesto
rów?

- Osiem lat istnienia podstrefy ekono
micznej to długi okres czasu, a efekt 
lokowania inwestycji w Nysie jest 
mizerny. Jedyna firma, która wybu
dowała obiekty i uruchomiła produk
cję, to „ Alsecco” -  producent okien 
i drzwi. Natomiast dwie firmy, jedna 
włoska, a druga polska, kupiły teren 
pod realizację budowy swoich sie
dzib w przyszłości. Firma „ Alsecco” 
funkcjonująca w Nysie przez wiele 
lat w budynkach należących kiedyś 1 
do zlikwidowanego Zakładu Urzą
dzeń Pzremyslowych, zmieniła miej
sce swojej siedziby na teren należą
cy do podstrefy ekonomicznej przy 
ulicy Karpackiej. W tej sytuacji żad
ne nowe miejsca pracy w Nysie nie 
powstały. Oceniam, że dotychczaso
we działania władz Nysy były mało 
efektywne.

Udało się Panu z powołaniem pod
strefy ekonomicznej, a czy uda się 
ściągnąć do Nysy poważnych inwe
storów?

- Udało się w wielu innych miastach 
w Polsce to i nam musi się udać. 
Wszystko zależy od nas samych, od 
sposobu naszego działania i od tego 
czy nasze decyzje będą trafne. Ja ze 
swej strony będę współpracował ze 
wszystkimi radnymi i Zarządem 
Gminy, a także z radnymi powiatu i 
Sejmiku województwa i będę obec
ny na sesjach tych organów samorzą
dowych. Będę zwracał się do Woje
wody i będę przekonywał, by służył 
pomocą w rozwiązywaniu ważnych 
problemów naszej Gminy. A szcze
gólnie jeżeli dotyczyć to będzie spra
wy szybkiego rozwoju gospodarcze
go naszego regionu i gminy. Uwa
żam też, że ludzie, którzy otrzymali 
mandat od swoich wyborców i któ
rym zaufano, nie powinni w żadnym 
przypadku tego zaufania utracić. Jed
nak sami musimy podjąć takie dzia
łania, aby nasz region, nasze miasto 
było przyjazne nie tylko dla nas sa

mych, ale również przyjazne dla na
szych gości (przedsiębiorców), któ
rzy swoje pierwsze wizyty traktują 
jako rozpoznanie, czy warto w tym 
mieście inwestować? Bardzo ważną, 
a chyba najważniejszą sprawą dla in
westorów jest uzyskanie korzystne
go efektu ekonomicznego. Jednak 
duże znaczenia mają też inne uwa
runkowania, np. takie jak: czy istnie
je  w  mieście odpowiednia infrastruk
tura, bardzo ważna jest również spra
wa istnienia możliwości szybkie
go przemieszczania się. Jako przy
kład podam informacje jakie uzyska
łem od dyrektora wałbrzyskiej stre
fy ekonomicznej (któremu składa
ją  wizyty liczni przedsiębiorcy). Po
wtarzające się najczęściej pytania to: 
czy w pobliżu istnieje miejsce gdzie 
mogą lądować i startować małe sa
moloty turystyczne oraz czy znajdu
je  się w pobliżu pole do gry w golfa? 
•Jestem przekonany, że takie uwarun
kowania nasz region może zapewnić, 
a  skorzystali by z tego (w niedalekiej 
przyszłości) również nasi mieszkań
cy. A więc zróbmy wszystko, aby 
nasze miasto było dla nas przyjazne, 
a wtedy będzie przyjazne dla naszych 
gości. Czy tak jest? Niech ocenią to 
mieszkańcy Nysy.

Czy może Pan wymienić kilka naj
ważniejszych spraw, które zdaniem 
Pana należy pilnie zrealizować?

- Interweniować we wszystkich 
ośrodkach władzy województwa i 
kraju, w celu sfinalizowania budowy 
obwodnicy północnej Nysy w zapo
wiadanym terminie.
- Wybudowanie przeprawy mosto
wej przez rzekę, w  co Gmina powin
na się poważnie zaangażować. Tym 
bardziej, że wszystko wskazuje na to, 
iż przejazd przez tamę obok jeziora w 
niedługim czasie zostanie dla samo
chodów zamknięty.
- Spowoduję, że w okresie kilku lat 
zostanie zakończona budowa dróg i 
ulic na obrzeżach Nysy (Górna, Dol
na i Średnia Wieś). Mieszkańcy tych 
regionów, Czekaja na to już ponad 60 
lat. Dłużej czekać nie powinni.
- Zainicjuję sprawę budowy gara
ży usytuowanych w pobliżu osie
dla „ Rodziewiczówny”, co znacz
nie poprawi warunki zamieszkiwa
nia mieszkańców tego osiedla.
- Doprowadzę do stworzenia korzyst
nych warunków dla rozwoju rodzin
nych małych i średnich przedsię
biorstw.

Szanowni Państwo
Najważniejszym celem moich działań będzie sprawienie, aby Nasze miasto 
atrakcyjne było atrakcyjne dla inwestorów i aby zechcieli w pierwszym rzędzie 
lokować u Nas swoje inwestycje.
Powinno to nastąpić w możliwie krótkim czasie, wtedy staniemy się liderem 
działań prorozwojowych w województwie opolskim, a inwestorzy nie będą nas 
omijać.
Zainicjuję też utworzenie systemu ulg podatkowych i udogodnień dla naszych 
rodzimych przedsiębiorców w celu ich zaktywizowania do rozbudowy swoich 
firm, a w efekcie nastąpi wzrost potencjału wytwórczego i możliwość zatrudnie
nia większej liczby pracowników.
W naszym regionie musi nastąpić szybki i dynamiczny rozwój, aby Nam - 
mieszkańcom zapewnić godziwe warunki życia.
BO NYSA JEST NASZĄ MAŁĄ OJCZYZNĄ.
Jeśli zyskam Wasze poparcie w wyborach do Rady Miejskiej w Nysie, będę 
wspierał wszelkie możliwe działania zmierzające do:
- wybudowania obwodnicy Nysy i dwóch przepraw mostowych przez rzekę,
- ściągnięcia inwestorów do podstrefy ekonomicznej i utworzenia wielu no
wych miejsc

pracy, poprzez między innymi: promocję Nysy w kraju i za granicą, stwo
rzenie

przyjaznych warunków formalno prawnych do uruchomienia inwestycji,
- wyznaczenia i przystosowania miejsca do lądowania i startowania małych sa
molotów

turystycznych i helikopterów celem ułatwienia szybkiego przemieszczania
się,
- budowy mieszkań komunalnych i socjalnych oraz uzbrojenia terenów 

podbudownictwo jednorodzinne,
- zakończenia budowy ulic w rejonie Gómej, Średniej i Dolnej Wsi,
- modernizacji i rozwoju infrastruktury turystycznej i wypoczynkowej, z wy
korzystaniem

walorów krajobrazowych ziemi nyskiej poprzez między innymi: rozwój bazy 
hotelowej,

budowę pola golfowego i dalszą rozbudowę ścieżek rowerowych,
- poszerzenia zakresu usług kulturalnych i sportowych dla rozwinięcia zain
teresowań

młodzieży i dorosłych w celu odciągnięcia ich od patologii społecznych.

W celu poprawy warunków zamieszkiwania:
- zainicjuję budowę garaży w sąsiedztwie osiedla Rodziewiczówny
- podejmę działania, aby skorygować plan zagospodarowania przestrzennego 
w taki

sposób, aby wytyczona trasa ulicy Sudeckiej nie przebiegała przez środek 
osiedla

Rodziewiczówny.
Doprowadzę do zintensyfikowania działań opieki i pomocy ludziom star

szym,
samotnym i biednym poprzez pomoc finansową i w codziennym bytowaniu. 

Moje najważniejsze dokonania:
- doprowadzenie do powstania podstrefy ekonomicznej
- współdecydowanie o utworzeniu Wyższej Szkoły Zawodowej 

i wybudowaniu mieszkań komunalnych i socjalnych
- postarałem się o to, aby wybudowano wiele nowych chodników 

w obrębie Osiedla Południe - realizacja gmina N ysa.
Aby zrealizować mój program niezbędne jest Wasze poparcie w głosowaniu.

PRZEDSIĘBIORSTWO MELIORACYJNE -  BUDOWA DRÓG I MOSTÓW

M D -B U D ROBOTY ZIEMNE 
ROBOTY DROGOWE 
ROBOTY MELIORACYJNE

UKŁADANIE KOSTKI BRUKOWEJ 
TRANSPORT MATERIAŁÓW SYPKICH 
TRANSPORT MASZYN BUDOWLANYCH 
WYNAJEM MASZYN BUDOWLANYCH V

48-300 Nysa, ul Otmuchowska 70, kom 608 539 342, tel 77 400 54 75
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PROGRAM ROZWOJU 
NYSY I GMINY NYSA, 
NA LATA 2010-2014

ZYGMUNT JURCZAK
KANDYDAT NA RADNEGO RADY MIEJSKIEJ 

NA LIŚCIE STOWARZYSZENIA FORUM SAMORZĄDOWE 2002 
POZYCJA Nr 1 OKRĘG Nr III

Moim zasadniczym celem jest uświadomienie potencjalnemu wyborcy, co jest niezbędne 
dla Nysy by to miasto i okolice zamieszkałe przez ok. 60 000 mieszkańców, mogły się rozwijać.

Zasadniczym celem działań władz w Gminie Nysa powinno być pozyskanie inwesto
rów , przedsiębiorców którzy zechcą lokować swoje firmy na terenie miasta i powiatu. W tym celu 
należy utrzymywać kontakt przede wszystkim z Polską Agencją Informacji i Inwestycji Zagra
nicznych S.A. W Warszawie ale nie tylko, ważne są bowiem kontakty i stosunki bezpośrednie z 
firmami i koncernami.

Bardzo ważnym jest dokonanie przeglądu i inwentaryzacji, a także sporządzenie doku
mentacji fotograficznej i geodezyjnej - działek technologicznych, przeznaczonych pod inwesty
cje. Działka technologiczna jest to określona geodezyjnie powierzchnia mająca dostęp do ener
gii elektrycznej, gazu, wody i innych mediów. Działka technologiczna winna mieć dostęp do sieci 
komunikacyjnej drogowej , kolejowej lub wodnej. Dzisiejsi inwestorzy pytają także o dostęp do 
autostrady lub lotniska. Dlatego należy zwiększyć atrakcyjność Nysy w tym względzie. Zwłasz
cza infrastruktura drogowa powinna być rozwijana i modernizowana. W najbliższych latach na
stępujące miejsca drogowe powinny być przebudowane i zmodernizowane:

-- Na drodze krajowej nr 46, na odcinku z Hanuszowa do Pakosławic, drogę trzeba 
przebudować na dwupasmową (jest to droga łącząca Nysę z autostradą).

-- N a drodze krajowej nr 46, na odcinku z Nysy do obwodnicy Otmuchowa , drogę 
przebudować na drogę dwupasmową.

— W ciągu drogi krajowej nr 46 wybudować północne (obwodnica północna) i 
obejście drogowe Nysy.

— Zbudować wschodnie obejście drogowe Nysy łączące drogi krajowe 41 i 46 
wraz z przeprawą mostową na rzece Nysie.

-- Zbudować rondo komunikacyjne u zbiegu ulic Jagiellońskiej, Piłsudskiego i 
Sudeckiej.

— Wybudować trzeci most na rzece Nysie w celu poprawienia komunikacji miejskiej
— Wyremontować i zmodernizować tamę nad Jeziorem Nyskim oraz obwałowania na 

rzece Nysie.

Infrastrukturę drogową trzeba rozbudowywać także ze środków finansowych Unii Eu
ropejskiej. Są to środki nadal niecałkowicie wykorzystywane przez samorządy polskie.

Chcąc pozyskać inwestora na tych terenach należy wrócić do założenia strefy ekono
micznej (co było w koncepcji proponowanej przez AWS w roku 1999) oraz odbudowy pasa star
towego w Radzikowicach .miejscowości pod Nysą, który istniał już przed wojną.

Należy wyjaśnić sytuację związaną z terenami po byłej Fabryce Samochodów Do
stawczych. Są to niewykorzystane tereny, leżące w centrum miasta, stanowiące kapitalne dział
ki technologiczne. Byłoby dobrze gdyby obecny dzierżawca tego terenu i majątku utworzył w 
tym miejscu spółkę miasta z kapitałem zewnętrznym ( spółkę motoryzacyjną ) zatrudniającą 
więcej ludzi niż dotychczas.

Osobnym zagadnieniem polityki miejskiej jest sytuacja oświaty i szkół wobec cią
gle zmniejszającej populacji dzieci i młodzieży. Należy zatem zmniejszyć odpowiednio licz
bę uczniów w klasach. Odpowiednio należy zmniejszać również pensum godzin dla nauczycie
li . Niewątpliwie wzrośnie wówczas jakość procesu nauczania. Istnieje potrzeba poprawy infra
struktury nyskiej oświaty. Należy rozpocząć budowę przedszkola przy ulicy 11 Listopada oraz 
budowę sali gimnastycznej przy gimnazjum nr 3 ( są przygotowane projekty architektoniczne).

.Autor tego programu rozwoju współuczestniczył w następujących przedsięwzięciach: 
~  Ustanawianiu Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Nysie.
~  Budowie ronda komunikacyjnego przy ul. Kościuszki, ul. Szlak Chrobrego i ul. 

Ujejskiego
~ Budowie ronda komunikacyjnego przy moście Bema i ul. Szlak Chrobrego.
~  Budowie ronda komunikacyjnego przy ul. Kolejowej i ul. Zwycięstwa.
~ Przebudowie drogi krajowej nr 46 na odcinku między Nysą a Hanuszowem .
— Budowie wiaduktu komunikacyjnego w Głuchołazach k . cmentarza.
~  Budowie obwodnicy komunikacyjnej Otmuchowa.
~  Budowie obwodnicy Opola i mostu we Wróblinie.
~  Rozbudowie przejść granicznych w Bilym Potoku i Bartulovicach zwiększających 

atrakcyjność komunikacyjną powiatu nyskiego.
~  Rozbudowie przejść MRG ( małego ruchu granicznego ) łączących teren 

województwa opolskiego z czeskimi drogami lokalnymi.
~ Uruchomieniu produkcji elementów T - wali na terenie byłej fabryki domów w 

Goświnowicach. Prefabrykaty T  - Wall służą do umacniania wałów 
przeciwpowodziowych.

~ Utworzeniu Stałego Polubownego Sądu Konsumenckiego przy Wojewódzkim 
Inspektoracie Inspekcji Handlowej.

-  Kontrolowaniu jakości paliw a. Wśród 16 województw , opolskie ma najmniej 
stacji sprzedających złej jakości paliwo (po trzech latach działań kontrolnych).

Hasło wyborcze : LICZY SIĘ CZŁOWIEK

Jak powstawała Państwowa Wyższa 
Szkoła Zawodowa w Nysie .

Zygmunt Jurczak

Zima 1999. rok .Styczeń . Piątek. Poranek. 
Szaro za oknami opolskiego urzędu woje
wódzkiego. Przy długim stole siedzi pochylo
ny nad teczką z dokumentami profesor Kno- 
sala. Siedzę obok przy biurku. Robię codzien
ną pocztę co należało do obowiązków Dyrek
tora Wydziału Gospodarki i Integracji Euro
pejskiej. Zakończyłem niedawno prowadzenie 
Wydziału Komunikacji i Infrastruktury Tech
nicznej. Wydział ten został niedawno zlikwi
dowany, na skutek reformy a jego kompeten
cje przejęły urzędy gminne lub powiatowe. 
Decyzją Wojewody Opolskiego Ryszarda Ze
mbaczyńskiego przejąłem nowy wydział któ
rego zadaniem było m. in. wprowadzanie wo
jewództwa do Unii Europejskiej. Dwa miesią
ce wcześniej otrzymałem patent z Urzędu Pa
tentowego w Warszawie. Czekałem na niego 
prawie dziesięć lat. Patent dotyczył układów 
paliwowych silników spalinowych. Osiem lat 
wcześniej otrzymałem w tej dziedzinie ,’offer 
o f cooperation” od Mercedesa, Forda, General 
Motors i Alfa Lancia Industriale. Kiedy zrozu
miałem ile lat zajęło naszym specjalistom do
chodzenie o co tu chodzi, zrozumiałem gdzie 
jesteśmy jeżeli chodzi o technikę motoryza
cyjną.

Od kilkunastu dni województwem 
opolskim rządził nowy wojewoda Adam Pę- 
zioł. Przybył z Lubelszczyzny a mieszkał na 
Podkarpaciu. "Widać było, że nie zna specyfiki 
naszego'województwa.

Profesor Ryszard Knosala został za
trudniony na 1/5 etatu w moim wydziale. Przy
chodził do urzędu w piątki. Nie musiał wte
dy jechać do Gliwic gdzie na Politechnice Ślą
skiej prowadził Katedrę Technologii Maszyn. 
Ryszard Knosala był profesorem zwyczaj
nym. Po pierwszej kawie profesor oświadczył, 
że chciałby zostać rektorem uczelni której do
kumentacje przygotowuje. Ta szkoła wyższa 
musiała być zawodowa i państwowa. Dodat
kowym kryterium do jej powstania była duża 
odległość od dużych ośrodków akademickich. 
No i jeszcze jedna kwestia, profesor nie zde
cydował się na jej lokalizację. W grę wchodzi
ły miasta Kluczbork lub Kędzierzyn. Zapro
ponowałem Nysę. To była woda na mój młyn. 
Postanowiłem wykorzystać moje stosunki w

Akcji Wyborczej Solidarność i znajomości 
z przewodniczącymi Marianem Krzaklew
skim i Przewodniczącym Zarządu Regio
nu NSZZ Solidarność Franciszkiem Szel- 
wickim . Sam byłem wówczas przewodni
czącym AWS w Nysie. Krzaklewskiego zna
łem z akcji obrony Opolszczyzny prowadzo
nej w 2008. Był taki moment kiedy Marian 
(zgodnie z programem wizyty w ZR NSZZ „ 
Solidarność” w Opolu) miał składać wieniec 
pod pomnikiem na Placu Wolności w Opo
lu. Składaliśmy ten wieniec we trójkę: Ma
rian Krzaklewski, śp. Jan Kurasiewicz i ja. 
Zostałem w tym celu oddelegowany z urzę
du wojewódzkiego. Marian mile wspominał 
Opolszczyznę. Pracując na Politechnice Ślą
skiej w Gliwicach (razem z Premierem Buz
kiem), Krzaklewski był entuzjastą wycie
czek rowerowych z Piekar Śl. na Górę Św. 
Anny. Sam w nich uczestniczył i wspominał 
mile te czasy. Zbliżały się prawybory prezy
denckie w 2000 r. Miały się odbyć w Nysie.

Postanowiliśmy umieścić hasło 
wyborcze „Państwowa Wyższa Szkoła Za
wodowa dla Nysy ! , ’ na plakatach w  kam
panii wyborczej prowadzonej przez Akcję 
Wyborczą Solidarność. Marian ząjął drugie 
miejsce w prawyborach. Nie wszyscy wie
rzyli, że wyższa szkoła może powstać w Ny
sie. No i jeszcze jedno trzeba było wówczas 
mieć wsparcie Zarządu Regionu w Opo
lu i Zarządu Krajowego NSZZ Solidarność 
w Gdańsku. Temat zgłosiłem na kolejnym 
WZD ZR Śl. Opolskiego NSZZ Solidarność. 
W państwie rządził wówczas przecież Pre
mier Buzek i Przewodniczący. Ja w między
czasie zostałem dyrektorem Wojewódzkiego 
Inspektoratu Inspekcji Handlowej w Opolu. 
Pan profesor Knosala pieczołowicie groma
dził wszystkie niezbędne dokumenty do po
wstania wyższej szkoły. Jego teczka z doku
mentami pęczniała coraz bardziej. W Ny
sie był problem z jej lokalizacją. Po prze
pychankach liderów różnych opcji politycz
nych Rektorat Państwowej Wyższej Szko
ły Zawodowej usadowiono przy ulicy Cho
dowieckiego. Rektorem został Profesor Ry
szard Knosala.
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NADZIEJA NA LEPSZE JUTRO
Franciszek Czabak, kandydat do Rady Miasta w okręgu II na liście KW Stowarzyszenia „ Forum Samorządowe 2002”.

Nie tylko rząd, czy samo
rząd lokalny działający na danym te
rytorium maja obowiązek regulować 
działania w zakresie poprawy warun
ków życiowych obywateli i rozwoju 
gospodarczego regionu.

W szeroko rozumianej 
strategii rozwoju gminy muszą za
istnieć wspólne działania i prze
kazanie społeczeństwu informa
cji o podjętych decyzjach, zamie
rzeniach, o strategii rozwoju, któ
re pobudzą wśród lokalnej spo
łeczności obywatelską aktywność. 
Poprzez społeczny dialog, władza lo
kalna uzyska pełna wiedzę w jakim 
kierunku należy uruchomić działania 
oraz jakie potrzeby są najpilniejsze i 
w jakich obszarach naszego regionu.

Oczywiście składane wnioski, 
propozycje, a nawet żądania niejed
nokrotnie trafnych rozwiązań wskaza
nych przez mieszkańców mogą prze
rosnąć możliwości władz samorzą
dowych, by je  zrealizować w danym 
roku budżetowym, bądź w czterolet
niej kadencji. Byłby to bardzo pozy
tywny objaw, wskazujący na wspól
ne zaangażowanie i zrozumienie obu 
stron, że zgłaszane zapotrzebowanie 
społeczne, choć trudne, wymagają
ce dużych nakładów finansowych dla 
rożnych inwestycji, kultury, turystyki 
czy sportu są wypadkową porozumie
nia społecznego.

Akceptacja społeczna, społeczny 
dialog, zawarcie pewnych kompromi
sów tworzą fundamenty wzajemnego 
poszanowania.

Każde inne działanie podejmowa
ne w zamkniętym kręgu i ciszy ga
binetowych ścian nie przyniosą po
zytywnych rozwiązań i aktywności 
większej grupy osób.

Patrząc z perspektywy mijającej

kadencji samorządu nyskiego nasuwa 
się pytanie: Czy były podejmowane 
próby tego typu i czy nastąpił przełom 
pod względem ekonomicznym, orga
nizacyjnym. Czy realizowane zadania 
w gminie, nakłady finansowe na in
westycje były zgodne z 
oczekiwaniami miesz
kańców gminy, miasta.

Rzeczywistość jest 
nieco inna. W wie
lu przypadkach, a na
wet często, część spo
łeczeństwa jak  i pewne 
organizacje wyrażały 
zdecydowany sprzeciw 
decyzjom, postanowie
niom i podejmowanym 
uchwałom Rady Miej
skiej. Sprzeciwy te były 
tak silne, że doprowa
dzały niemal do buntu 
społecznego (referen
da- odwołanie burmi
strza- radnych). Incy
denty te i wiele innych 
przynoszących ujmę 
naszej gminie, świad
czą dobitnie, że brak 
było rozumnej, rzeczo
wej debaty i dialogu 
społecznego.

Brak dyskusji progra
mowych, wymiany po
glądów na temat przy
szłości naszego miasta, 
nie mogły się spotkać z 
ogólną aprobata.

Współpraca wszystkich organiza
cji, stowarzyszeń, ugrupowań poli
tycznych, przedsiębiorców, nauczy
cieli, młodzieży to nieustający poten
cjał rozwoju w kształtowaniu rynku 
potrzeb i zbytu produktu finalnego.

Szanowni czytelnicy, Szanowni wy

borcy, mój start w wyborach samo
rządowych, jako kandydata na radne
go, nie jest przypadkowy. Jest decy
zją przemyślana, porównując efekty 
pracy ostatnich samorządów zauwa
żyłem stosunkowo dużo błędów w

realizowaniu zamierzeń rozwoju go
spodarczego i zbyt łatwy rozdział pu
blicznych pieniędzy na tzw. pokaz i 
promocje wymyślonych zadań, które 
nie maja nic wspólnego z gospodarno
ścią. Dlatego postanowiłem kandydo
wać do Rady Miasta, gdyż jest w nim

dużo do zrobienia.
Zapewniam, że z ogromną deter

minacją:
- będę wspierał i domagał się re
alizacji zamierzonych inwestycji i 
ich przyspieszenia, drogi, chodniki, 

oświetlenia itd.
- nie odstąpię pod 
żadnym pozorem od 
natychmiastowej re
alizacji dotyczącej 
usprawnienia komu
nikacji samochodo
wej w naszym mieście
- jednym z bardzo 
ważnych aspektów  
mego działania jako 
radnego będzie uru
chomienie procedur 
związanych z rewita
lizacją i zagospodaro
waniem naszego ryn
ku. Jest to miejsce, 
które zasługuje na 
wyjątkowe spojrzenie 
i decyzję społeczną, 
jaką rolę ma spełniać 
i czym powinno za
chwycać centrum na
szego miasta.

bardzo poważną 
mam propozycje no
wych miejsc pracy, 
które pozwolą pewnej 
grupie młodych koń
czących studia w Ny
sie pozostać i praco
wać tu na miejscu.

Szanowni wyborcy, Nysa ma 
ogromne potrzeby w każdej dziedzi
nie gospodarczej, mamy opóźnienia i 
zaległości w ich realizacji. Nie sposób 
twierdzić, że realizowane będzie tanie 
budownictwo mieszkaniowe, gdy my 
będziemy radnymi. Przede wszystkim

mówiąc o tanim budownictwie, nale
ży mieć wiedzę na czym to polega i 
kto może to wykonać?

Głoszone programy wyborcze przez 
kandydatów, niejednokrotnie powie
lane z przed lat, mają dobrą intencję, 
mają wspólną treść programowo- in
westycyjną i wszyscy mówią jednym 
głosem, zrobimy- wykonamy.

Och, jak  byłoby to cudowne! 
Swoją osobę przedstawię nieco ina
czej. Mam doświadczenie, długo
letnia praca na rożnych kierowni
czych stanowiskach, miałem wła
sną firmę budowlaną, wespół z inny
mi kolegami tworzyliśmy nowe za
kłady pracy w Nysie (PBRoL i inne 
pomniejsze). Nie są mi obce prze
pisy ustawy o samorządzie , prze
targach, nie są mi obce arkana sztu
ki budowlanej, gdyż jest to mój za
wód wyuczony. Mam duży wkład w 
odbudowę miasta. Interesuję się rów
nież sportem -  jest mi bardzo bliski. 
Wraz z ojcem i dwoma braćmi gra
łem w piłkę nożną, (nasze wizerun
ki są w  Encyklopedii Sportu Regionu 
Nyskiego, Piłka Nożna 1946-1969). 
Nysę i powiat nyski znam prawie jak 
własną kieszeń.

Pragnę więc zapewnić, że moja 
praca jako radnego będzie podpo
rządkowana potrzebom mieszkań
ców, a wytyczone działania akcep
towane przez ogól.

Składane przeze mnie wnioski, in
terpelacje podczas odbywających 
się sesji Rady Miejskiej będą uka
zywać się na forum publicznym w 
lokalnej gazecie, tak aby mieszkań
cy mieli pełny przegląd mojej pra
cy jak również Rady Miejskiej.

Kończąc powiem tak: Nysę nale
ży kochać, w Nysie należy mieszkać, 
w Nysie należy pracować.

APEL
Wybory samorządowe odbędą się 21 listopada br. Możemy dzięki nim stworzyć prawdziwą wspólnotę łączącą społeczność lokalną. Potrzebny jest gospodarz rozumiejący i zaan
gażowany w  sprawy naszego miasta. Gospodarz stąd z Nysy. Dziś gmina boryka się z wieloma problemami, wśród których największym jest ucieczka jej młodych mieszkańców. 
Nysa potrzebuje menadżera który dopełni wszelkich starań, by już teraz Nysanom stworzyć perspektywę rozwoju, nowe inwestycje, pracę, mieszkania, rozwój turystyki, poczu
cie bezpieczeństwa, życie kulturalne i sport. Profesjonalna administracja i szkolnictwo na wysokim poziomie to niezbędne elementy nowej rozwojowej perspektywy. Trzeba stwo
rzyć konkretny plan w kontekście wykorzystania funduszy europejskich. Należy precyzyjnie ukierunkować i usystematyzować wydatkowania środków inwestycyjnych, musimy

znać dokładnie scenariusz rozwoju Nysy.
Zwracam się do mieszkańców N ysy z apelem o wsparcie mojej kandydatury na radnego Rady Miejskiej.

Franciszek Czabak

F E L I E T O N
Franciszku Czabaka

Zrobię w szystk o  dla zdobycia W ładzy  
Wybory samorządowe ( n nas ) trochę śmieszne, trochę niebezpieczne

Dlaczego śmieszne? Dlaczego 
niebezpieczne?

Śmieszne, bo od zawsze, w każdej 
kadencji na listach wyborczych do sa
morządu lokalnego pojawiają się te 
same nazwiska, te same obiecanki i 
zapewnienia, te same nie zrealizowa
ne programy. Obiecują, że spełnią ży
czenia lokalnej społeczności i wyko
nają najważniejsze inwestycje w tym 
mieście pod warunkiem jak zagłosują 
na moją osobę.

Jednak pobożne życzenia, składa
ne przez kandydatów okazują się w 
większości śmieszne i nie możliwe do 
zrealizowania. • 
Niebezpieczne, ponieważ wybór

osób niewłaściwych, niekompetent
nych, w rzeczywistości będą to figu
ry martwe, na pokaz. Efekt finalny bę
dzie taki, że z budżetu gminy wypły
ną pieniądze na ich diety.

Co zrobić? Kogo wybrać? Jak 
postąpić?
A to już wyższa matematyka. Odpo
wiedź na te pytania mają Szanowni 
wyborcy, ponieważ wspólna mądrość 
może i powinna dokonać rzetelnego 
przeglądu nazwisk, te typowania będą 
trafne jak  w totolotku.

Mówiąc już poważnie, władzę 
każdy pragnie mieć. Władzę zdo
być jest nie łatwo. Do sfinalizowania 
tego marzenia trzeba pokonać wiele 
przeszkód, należy mieć wiedzę, zdo
być zaufanie wyborców. Mieć władzę

to również posługiwać się wzorcami 
kultury. Nośniki kultury, ich zastoso
wanie dają gwarancję nawiązania dia
logu ze społeczeństwem na temat ich 
poglądów.

W polityce bywa rożnie, moż
na użyć słowa hipokryzja, wpraw
dzie słowo mało używane, a tłuma
czyć można tak: jest to ciągłe atako
wanie innych wg własnej filozofii, bez 
względu na charakter poglądów. Na
szpikowany jest wrogością do prze
ciwników i rządzących, obarczając 
ich za wszystkie niepowodzenia.

Wydają negatywną opinię, wycią
gają na zewnątrz wszystkie brudy o

przeciwniku, nie zawsze rzetelne, po 
to by przekonać, że nie powinien być 
uhonorowany zaufaniem społecznym.

W pędzie po władzę nawet tą małą 
w gminie, wiele osób kandydujących, 
szuka naiwnych by wierzyli i takich 
co żyją nadzieją, że jakoś to będzie.

Gdybyśmy spróbowali znaleźć słowo 
wspólne dla hipokryzji, opinia, naiwność 
czy nadzieja, to być może najwłaściw
szym słowem będzie zawirowanie, 
mające wyjątkowe znaczenie, które nie 
przynosi pozytywnych efektów w życiu 
politycznym, gospodarczym, ani
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1. Stanisław Rolka.
z zamiłowania ekolog i miłośnik przyrody. Jako Przedsiębiorca oraz prezes Spółdzielni Mieszka
niowej Domów Jednorodzinnych „Oaza” zdobył wieloletnie doświadczenie menedżerskie. Jest czło
wiekiem zdecydowanym i praktycznym. Zwolennik walki z bezrobociem poprzez rozwój przedsię
biorczości oraz inicjatyw lokalnych. -  w Radzie Miasta chciałbym promować tematykę odnawialnych 
źródeł energii, bo jest to dziedzina z dużymi perspektywami i Nysa nie powinna przejść obojętnie 
obok tak ważnych i przyszłościowych spraw”

2. Danuta Bajorek,
lat 66, wykształcenie średnie, 
księgowe. Od 8 lat działa w 
Związku Emerytów i Renci
stów. Trójka dzieci, wszystkie 
ukończyły wyższe studia i są  
samodzielne. 5 wnucząt.
- W  Radzie Miejskiej chciała
bym zająć się sprawami ludzi 
starszych, szczególnie spra
wami związanymi z rehabili
tacją i organizowaniem czasu

wolnego.

3. Lesław Schauer,
lat 40. Wykształcenie wyższe, 
ukończył marketing i za rzą 
dzanie na Uniwersytecie Opol
skim, oraz rachunkowość i 
kontrolę finansową na Akade
mii Ekonomicznej we Wrocła
wiu. Prowadzi własną działal
ność gospodarczą. Żonaty, 
jedno dziecko w wieku szkol
nym. Zainteresowania: numi
zmatyka, i wędkarstwo.

- W Radzie Miejskiej chciałbym się zająć rozwojem ny
skiej przedsiębiorczości i pozyskiwaniem nowych inwe
storów

4. Kacper Czajka,
lat 23, student logistyki na Po
litechnice Opolskiej. W cze
śniej pracował sezonowo w 
Szwecji w budownictwie. Inte
resuje się sportem. Jako junior 
grał w piłkę nożną w kilku klu
bach w powiecie nyskim.
- Chciałbym, aby nyski sport 
odzyskał dawną świetność. 
Potrzebne są nowe obiekty
sportowe, aby młodzi ludzie 

mieli gdzie doskonalić swoje umiejętności i spędzić 
czas. Sprawą priorytetową jest dla mnie remont Jezio
ra Nyskiego. Sam mieszkam  w pobliży zapory i wiem z  
jakim ryzykiem wiążą się zaniedbania w tym zakresie.

5. Mateusz Zarowski,
lat 19, uczeń nyskiego Caroli
num. Społecznik, organizator 
im prez kulturalnych w tym  
„Metalowej Twierdzy”.

- W  Radzie Miejskiej chciał
bym zająć się sprawami kul
tury oraz młodzieży.

6. Damian Pasternak,

7. Tadeusz Sierociuk,
lat 67, wykształcenie średnie 
techniczne. Pracował w ZUP  
Nysa jako konstruktor, później 
w administracji państwowej. 
Od 16 lat współpracuje z sa
morządami. Przewodniczący 
Komisji Socjalnej w Związku 
Emerytów w Nysie.
- W  Radzie Miejskiej chciał
bym się zająć przede wszyst
kim sprawam i ekologii oraz 

poprawą stanu infrastruktury drogowej w gminie.

8. Edward Urzędowski,
lat lat 74, wykształcenie tech

niczne. Pracował 44 lata w 
nyskim FSD. Były radny Rady 
Miejskiej w Nysie, były ławnik 
Sądu Wojewódzkiego w Opo
lu. Członek Zarządu Ogród
ków Działkowych im. Adama 
Mickiewicza w Nysie.
- W  Radzie Miejskiej chciał
bym zająć się sprawami roz
woju miasta, na sercu leży  

mi remont zbiornika retencyjnego, pogłębienie Nysy 
Kłodzkiej, obwodnica, jak  też ponowne uruchomienie 
zakładów FSD

9. Waldemar Kowalczyk,
lat 55, wykształcenie średnie 
techniczne. Do 2002 roku pra
cownik ZUP Nysa. W iceprze
wodniczący Związków Zawo
dowych Pracowników ZU P  
Nysa. W  1990 r. założyciel 
spółdzielni M ieszkaniow ej 
„Nadzieja" w Nysie, w której 
pełnił funkcje przewodniczą
cego Rady Nadzorczej, człon
ka Zarządu oraz prezesa. Od 

2002 roku zajmował kierownicze stanowiska w wielu 
firmach na terenie kraju.
- W  Radzie Miejskiej chciałbym zająć się budownictwem 
mieszkaniowym, infrastrukturą i działaniami na rzecz 
rozwoju przemysłu w Nysie.

10. Ewa Dziuban,
nysanka od urodzenia. Wykształcenie średnie. 20 lat 
pracowała jako bankowiec, obecnie księgowa w jednej 
z dużych nyskich firm. W młodości związana z nyskim 
harcerstwem.
- Nysie najbardziej potrzebne są działania na rzecz ścią
gnięcia inwestorów oraz rozwoju przedsiębiorczości, aby 
powstawało szybko jak  najwięcej nowych miejsc pracy.

GOSPODARKA, ROZWÓJ, INNOWACJI



Sprawna Pomoc Społeczna Oświata Silna Gospodarka

Bezpieczeństwo Mniejsze Bezrobocie Nowe Technologie

1. Jarosław Pile,
politolog, doktorant w dziedzinie przywództwa i zarządzania związany z Instytutem Studiów Poli
tycznych Polskiej Akademii Nauk, absolwent europeistyki na Uniwersytecie Opolskim oraz war
szawskiego Collegium Civitas na kierunku nauk politycznych. Od 8 lat związany zawodowo z sa
morządem na szczeblu lokalnym -  w starostwie nyskim zajmował się pozyskiwaniem funduszy 
europejskich, realizacją projektów oraz rozwojem gospodarczym, a na szczeblu wojewódzkim, w 
Opolskim Centrum Rozwoju Gospodarki, pracuje jako specjalista ds. planowania strategicznego, 
polityki regionalnej oraz wdrażania regionalnej strategii innowacji województwa opolskiego 
-  Nysa potrzebuje dobrego menedżera, który zadba o rozwój gospodarczy, pozyskiwanie nowych 
inwestorów i przygotowanie kolejnych terenów pod inwestycje. Nysa potrzebuje gospodarza, który 
dopilnuje żywotnych interesów mieszkańców, jak remont instalacji retencyjnych czy budowa obwod
nicy północnej. Czas na dynamiczne zmiany, na nowy impuls rozwoju lokalnego.

2. Alina Staszkiewicz,
lat 59, wykształcenie ekono
miczne. Obecnie kierownik 
kadr w dużej nyskiej firmie. 
Przez wiele lat samodzielna 
księgowa w nyskiej jednost
ce wojskowej. Dwójka doro
słych dzieci, jeden wnuk.
- W  Radzie Miejskiej chcia
łabym zająć się szeroko po
jętym i sprawam i z zakresu 
ekonomii, bowiem na tym się 

najlepiej znam. A rozwój ekonomiczny jest obecnie dla 
naszej gminy najpilniejszą sprawą.

3. Ryszard Kantorowicz,
lat 56, wykształcenie wyższe, 
prawnicze. 32 lata pracownik 
PGK Nysa, obecny EKOM. 
Obecnie prywatny przedsię
biorca - usługi z zakresu ubez
pieczeń, bankowości, porad 
prawnych. Radny AWS w ka
dencji 1998-2002, przewodni
czący Komisji Urbanistyki i 
Budownictwa oraz Komisji Re
wizyjnej. Współzałożyciel Fo

rum Samorządowego 2002. Troje dzieci, dwóch usamo
dzielnionych synów (mgr inżynier i prawnik), trzeci kończy 
budownictwo na Politechnice Wrocławskiej.
- W  Radzie Miejskiej chciałbym się zająć ochroną śro
dowiska i budownictwem oraz urbanistyką, bowiem te 
sprawy są mi bliskie ze względu na wykształcenie i do
świadczenie zawodowe.

4. Janina Tchorowska,
lat 57, z zawodu gastronom. 
Przewodnicząca Klubu Renci
stów i Emerytów „Relax”. W y
ch o w a ła  czw o ro  d z ie c i, 
wszystkie są  samodzielne, 6 
w nucząt. W spółpracuje ze  
Związkiem  Harcerstwa Pol
skiego Kędzierzyn-Koźle.
- W  Radzie chciałabym zająć 
się problemami emerytów i lu

dzi niepełnosprawnych. Aby ułatwić im dostęp do urzę
du, zorganizować zajęcia wypełniające im czas wolny.

5. Krzysztof Krzętowski,
lat 23. A bsolw ent nyskiej 
PW SZ, obecnie student wy
działu Filologii Angielskiej 
W yższej Szkoły Filologicznej 
we Wrocławiu. Członek Sto
warzyszenia FORMAT Nysa 
(organizacja W OŚP, Metalo
wej Twierdzy, Juwenaliów itp.). 
Były członek samorządu stu
denckiego PW SZ Nysa. Od 
najmłodszych lat członek Klu

bu Kibica Siatkówki w Nysie.
- Razi mnie w Nysie brak drużyny sportowej na odpo
wiednim poziomie rozgrywek oraz właściwych obiektów 
sportowych. Cieszy to, ze basen jest modernizowany, 
ale miastu potrzebna jest hala sportowa z prawdziwego 
zdarzenia. Jako radny chciałbym zająć się też zagospo
darowaniem terenów zalewowych, przyrzecznych i przy- 
jeziornych, które mogą być atrakcją turystyczną, jak  w 
innych miejscowościach.

6. Dawid Mikołajczuk,
lat 25, wykształcenie wyższe, absolwent Międzynaro
dowej W yższej Szkoły Logistyki i Transportu we Wro
cławiu. Zna trzy języki, 2 lata pracował w Rotterdamie, 
później w spółce polsko-szwedzkiej BioAgra S.A. oraz 
w przedsiębiorstwie transportowo spedycyjnym Bed
narski. Obecnie przedsiębiorca, właściciel restauracji 
„Tościk" w Nysie.
- W  Radzie Miejskiej chciałbym się zająć sprawami 
młodzieży - studentów, uczniów. Więcej powinno być w 
mieście imprez kulturalnych dla młodzieży, placów za
baw, ścieżek rowerowych, a przede wszystkim więcej 
inwestycji tworzących miejsca pracy.

7. Małgorzata Michalska,
lat 57, wykształcenie wyższe 
pedagogiczne. Podyplomowe 
studia w zakresie opieki zdro
wotnej, zarządzania zasobami 
ludzkimi, terapii rodzin i terapii 
w dziedzinie seksuologii. Pra
cownik Zakładu Karnego w 
Nysie, również terapeuta ro
dzinny i seksuolog. Specjalista 
w zakresie przemocy w rodzi
nie. Przeprowadza szkolenia

służb mundurowych, młodzieży szkolnej, pedagogów.
- W  Radzie Miejskiej chciałabym zająć się sprawami 
dotyczącymi zwalczania patologii społecznej, edukacją 
i ochroną zdrowia.

8. Ewa Potyńska

9. Julian Zięba,
lat 68, wykształcenie wyższe 
techniczne. 30 lat pracował 
jako nauczyciel w nyskich 
szkołach. Obecnie przewodni
czący Oddziału Rejonowego 
Polskiego Związku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów w Ny
sie. W iceprezes Rodzinnych 
Ogrodów Działkowych Meta
lowiec w Nysie.
- W  Radzie Miejskiej chciał

bym się zająć problemami osób niepełnosprawnych, 
seniorów oraz osób uzależnionych, zarówno dorosłych 
jak  i młodzieży.

10. Krzysztof Stopiński,
lat 26, nysanin od urodzenia. 

Wykształcenie średnie. Listo-j 
nosz w rejonie Dolnej Wsi. W  
czasach szkolnych działacz 
harcerski. Hobby - sport, jaz
da na rowerze, motoryzacja.
- Chciałbym doprowadzić do 
powstania w Nysie Galerii 
Handlow ej i nowoczesnego 
kina, żeby nysanie nie musieli 
jeździć do takich obiektów do

Wrocławia lub Opola.

Jarosław
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1. Stanisława Zawadzka,
Absolwentka Akademii Medycznej we Wrocławiu. Dyplomowany menedżer w służbie zdrowia. Rad
na Miasta i Gminy Nysa. Jest Przełożoną Pielęgniarek w nyskim szpitalu. Założycielka związku 
zawodowego pielęgniarek i położnych. Pracuje również jako wykładowca przedmiotów medycznych. 
Przez fakt wykonywanego zawodu jest blisko problemów każdego pacjenta. Dla niej człowiek jest 
największą wartością.
- Razem musimy nadać nowy impet rozwojowi Gminy i postawić na ludzi młodych i kompetentnych 
dlatego moim kandydatem na Burmistrza jest Jarosław Pile

2. Andrzej Brzeziński,
lat 35, nysanin od urodzenia. 
Wykształcenie techniczno-bu- 
dowlane. Od 10 lat prywatny 
przedsiębiorca, prowadzi wła
sną firm ę budowlaną, oraz 
sklep z wyposażeniem okien
nym w Nysie.
- W  Radzie Miejskiej chciał
bym zając się sprawami polity
ki mieszkaniowej i budownic
twa. W  tej dziedzinie jest wiele 

zaniedbań, chciałbym swoje doświadczenie wykorzystać 
w celu poprawy tej sytuacji.

3. Mariusz Wasilewski,
lat 44, nysanin od urodzenia. 
Z wykształcenia magister fizy
ki, ukończył W yższą  Szkołę 
Pedagogicznąw Opolu. Od 17 
lat pracuje jako informatyk. 9 

ijHB j lat przepracow ał w nyskiej
FSD, z czego 7 lat na stanowi
sku kierownika Działu Infor
matyki.
- W  Radzie Miejskiej chciał
bym za jąć  się problem em  

bezrobocia z którym sam się zetknąłem oraz pomocą 
dla osób poszukujących pracy. Zajmę się również działa
niami na rzecz promocji i rozwoju gospodarczego gminy 
oraz utworzenia nowych miejsc pracy. Poprę utworzenie 
bezprzewodowego darmowego Internetu w Rynku.

4. Stanisław Rudowski,
lat 56. Wykształcenie średnie techniczne, pracuje jako 
technik w zakładzie produkcji spożywczej. Żonaty, troje 
dzieci, dwoje usamodzielniło się już, syn studiuje historię 
na Uniwersytecie Wrocławskim. Zainteresowania sport, 
polityka, turystyka, historia.
- Chciałbym zająć się problemami osób starszych, oraz 
ludzi chorych, nie dających sobie rady w życiu, nie m a
jących opieki.

5. Leszek Matejaszek,
lat 33. Student ostatniego roku 
informatyki na PW SZ Nysa. 
Przedsiębiorca, od 15 lat pro
wadzi własną działalność go
spodarczą, skład opałowy w 
Nysie. Ustabilizowana sytu
acja rodzinna, żonaty, dwoje 
dzieci.
- Chciałbym zająć się sprawa
mi nyskiej gospodarki i współ
pracy samorządu z lokalnym 

biznesem, na tych sprawach znam się najlepiej.

6. Krzysztof Staszek,
lat 26, nysanin od urodzenia, 

wykształcenie wyższe, absol
went Wyższej Szkoły Biznesu 
- National Louis University w 
Nowym Sączu. Zainteresowa
nia: turystyka, polityka, sport, 
informatyka, sztuka kulinar
na.
Kluczowe umiejętności: umie
jętna praca w zespole, stałe 
utrzymywanie wysokich stan

dardów obsługi klienta, dobre umiejętności komunikacyj
ne i interpersonalne, odpowiedzialne wykonywanie za
dań na profesjonalnym poziomie, punktualność i dyspo
zycyjność, chęć do zdobywania nowych umiejętności.
- W  Radzie Miejskiej chciałbym położyć nacisk na: nowe 
inwestycje w naszym mieście, poprawę jakości współ
pracy z  instytucjami i organizacjami pozarządowymi, 
tworzenie dogodnych miejsc nieodpłatnego dostępu 
do sieci Internet dla mieszkańców gminy, poprawienie 
bezpieczeństwa mieszkańców, rozbudowę i naprawę in

frastruktury drogowej, nowe tereny pod budowę miesz
kalną

7. Antoni Drozdowski,
lat 45, mieszkaniec Nysy od 
urodzenia. W ykszta łcen ie  
średnie muzyczne. 23 lata w 
wojsku, obecnie emeryt. Żo
naty, trójka dzieci, najmłodszy 
14 lat, uczeń gimnazjum w Ny
sie, najstarsza córka studiuje i 
pracuje w Edynburgu.
- Rada Miejska musi zająć się 
ułatwieniami dla przedsiębior
czości, tak aby rozwinąć go

spodarkę, żeby powstały miejsca pracy, a młodzi ludzie 
nie musieli wyjeżdżać za chlebem za granicę.

8. Zofia Sołtys,
lat 54, mieszkanka Nysy od 
urodzen ia . W ykszta łcen ie  
średnie ekonomiczne, 30 lat 
pracowała w Przedsiębior
stwie Robót Drogowo-Mosto- 
wych w Białej Nyskiej, potem 
prowadziła sekretariat i księ
gowość Stowarzyszenia Roz
woju Uniwersytetu Trzeciego 
Wieku w Nysie. Dwoje dzieci 
po ukończonych studiach.

- W  Radzie Miejskiej chciałabym zająć się problemami 
ludzi starszych oraz kobiet, a w szczególności samot
nych matek, które niejednokrotnie wymagają pomocy.

[iM l i M i!
NIE POLITYKAI
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Ochrona Środowiska Ekologia Infrastruktura Wiejska

Rozwój Agroturystyki Dotacje Unijne Nowe Technologie

i
1. Roman Kaźmierczak,

iat 58, absolwent Akademii Ekonomicznej we Wrocławiu, specjalność: ekonomika pracy i politf 
ka społeczna, emeryt, pracował na stanowisku logistycznym, dobry organizator pracy i szkoleń 
logistycznego, zainteresowania: polityka i wydarzenia współczesne, psychologia społeczna ora 
turystyka. Żonaty, dwie córki 
- Okręg, z którego kandyduję obejmuje wioski, dlatego w głównej mierze na nich się skupię. A/ 
ślę, że należy tu zwrócić uwagę między innymi na ochronę środowiska, ekologię i działalno 
agroturystyczną gospodarstw wiejskich. Trzeba dołożyć wszelkich starań, aby zapewnić rolniko 
merytoryczną pomoc w pozyskiwaniu środków unijnych na inwestycje ekologiczne. Należy zadb 
o dodatkowe fundusze na inwestycje w ochronę środowiska.
Będziemy wspierać gospodarstwa wiejskie w działalności agroturystycznej, ponieważ w znaczny 
stopniu wzbogaci to atrakcyjność naszego regionu.

2. Daniel Wójcik,
lat 29. Wykształcenie wyższe, 
finansista, bankowiec. Absol
went p ierw szego rocznika  
PW SZ w Nysie, ukończył kie
runek Finanse i Zarządzanie  
Organizacjami. M ieszkaniec  
Goświnowic, członek tamtej
szej Rady Sołeckiej. Zawodo
wo zajmuje się bankowością.
- Musimy pozyskać inwesto
rów i wspierać dotychczaso

wych przedsiębiorców, aby mogły powstawać nowe 
miejsca pracy. Brakuje nam rozbudowanego „parku re
kreacji i turystyki". Musimy odrodzić nyską siatkówkę, 
tak silną w latach 90-tych. Nysa znów będzie grała w 
ekstraklasie! Musimy zadbać o bezpieczeństwo Nysy -  
przyspieszyć powstanie obwodnicy oraz remontu tamy 
Jeziora Nyskiego. Trzeba w końcu stworzyć Nyski Fun
dusz Lokalny, dobroczynną organizacje, która zarządza 
funduszami dla poprawy warunków życia mieszkańców  
gminy, powiatu i regionu nyskiego. Trzeba „odmłodzić” 
nyską władzę, wymienić ludzi którzy przez okres wielu 
kadencji pełnią tylko funkcje radnego i są uwikłani w 
powiązania polityczne.

3. Janusz Kachel,
lat 43, mieszkaniec Siestrze- 
chowic. Wykształcenie śred
nie. Pracuje w RSP Sietrze- 
chowice jako agronom pro
dukcji roślinnej na 700 hekta
rowym gospodarstwie. Trener 
i kierownik drużyny piłkarskiej 
LZS Siestrzechowice. Od lat 
szkolnych działacz społeczny, 
ZMW, harcerstwo i inne.
- Chciałbym zintegrować wieś 

z miastem, a szczególnie zadbać o Siestrzechowice, 
zapom niane przez poprzednich burmistrzów i Radę  
Miejską.

4. Ryszard Włodarski,
lat 54, mieszkaniec Nysy. W y
kształcenie w yższe, absol
went W yższej Szkoły Oficer
skiej Wojsk Zm echaniżowa- 
nych we Wrocławiu oraz Uni
wersytetu Opolskiego, kierun
ku Inżynierii Ochrony Środo
wiska. Od tego roku emeryt. 
Były komendant poligonu w 
Łmbinowicach, oficer WKU w 
Nysie. Przez wiele lat społecz

ny instruktor młodzieżowy PCK.
- Chciałbym zająć się poprawą stanu dróg w Gminie 
oraz stworzeniem lepszych warunków dla ludzi z inicja
tywą, rozwoju przedsiębiorczości.

5. Mariusz Jaśkiewicz,
lat 36, mieszkaniec Goświno
wic. Z  zawodu mechanik-kie- 
rowca, obecnie specjalista ds. 
sprzedaży. Prezes LKS Go- 
świnowice. Do 2 0 0 8  roku 
czynny zawodnik, grał w El
kom Goświnowice, Chemiku 
Kędzierzyn-Koźle, LKS Ka
miennik, LKS Buków.
- Chciałbym w Radzie M iej
skiej pracować na rzecz spor

tu, szczególnie wiejskiego. Chcę też aby władze gmi
ny więcej uwagi poświęciły młodzieży z terenów wiej
skich.

6. Edward Rudnicki,
lat 68, mieszkaniec Hajduk Ny

skich. Em eryt. Społecznik. 
Prezes LZS Hajduki Nyskie, 
wiceprezes Rejonowego Od
działu Zw iązku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów w Ny
sie, przewodniczący związku 
emerytów w Hajdukach Ny
skich. W  latach 1968-73 Prze
w o d n iczący  G ro m ad zk ie j

Rady Narodowej w Niwnicy. Były radny. 18 lat ws 
cował z fundacją Pro Lege, organizował w czasie 
cji zajęcia piłkarskie dla dzieci w ramach akcji P  
Dzieciom. Były członek władz Związku Wędkarskii 
- Interesują mnie sprawy gospodarki, a szczególnie 
woju obszarów wiejskich, inwestycje, kapitalne remi 
Chciałbym też zająć się sprawami sportu i kultu 
wsi.

7. Adrianna Kamińska,
lat 33, z wykształcenia tecłi 
ekonomista, specjalność 
nanse i rachunkowość. Pra 
wała jako księgowa w 
nyskich firmach, obecnie pi 
bywa na urlopie macierz 
skim. Zainteresowania tu 
styka górska, dobra ksiąźl 
W  wieku szkolnym związali 
harcerstwem.
- Głównie chciałabym zą 

się promowaniem turystyki, która jest szansą na roz 
naszego regionu. Warto wziąć przykład z  Czechów, k 
rzy potrafią zadbać o swoje obiekty turystyczne, bw 
wać ścieżki, alejki, trasy i przyciągać dzięki temu vw 
turystów.

8. Wojciech Kasica

gminie

lat 28, wykształcenie średi 
Przedsiębiorca w branży 
dowlanej. Ustabilizowana 
tuacja rodzinna, żonaty, cór 
w wieku 6 lat. Były piłkarz L I 
Hajduki.
- W  Radzie M iejskiej chcia 
bym zająć się sprawami na 
bliższymi mojemu otoczeni 
czyli unfrastrukturą, drog 
mi, doświetleniem sołectw

S I L N A N Y S A
Stowarzyszenie Mieszkańców Ziemi Nyskiej
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KO NC ERTY
STUDNIÓW KI
O K AZJE
REPORTAŻ

Studio dysponuje 
setkami ubrań, 

butowi przebrań 
do pozowaniafotomodelirigu

G A B I N E T
G I N E K O L O G I C Z N Y

P O R A D N I A
L A R Y N G O L O G IC Z N A

kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia 

lek. laryngolog

Rajmund Miller
czynne codziennie od 9:00 do 14:00
tel. 077 409 06 40, 506 055 889

N v < ; a  u l  P r u d n i c k a  1 l \  n  \ I p r y w a t n y  g a b i n e tnysa, ui. rruamcna ■ P-; |  a k u p u n k t u r y  i l a r y n g o l o g i i

tel. 510 068 120

Specjalista ginekolog-położnik

przyjmuje w poniedziałki i piątki 
od 16:30 do 18:30

czynne: czwartek od 17:00 do 18:00
Nysa, ul. Moniuszki 7 (I p.)

całodobow y przew óz osoby zm arłej do chłodni, 
duży wybór trum ien, urn. w ieńców  i wiązanek, 
krzyże, tabliczki, nekrologii, klepsydry, 
odzież żałobna.
całodobow y przew óz zwłok w kraju i zagranicą, 
organizacja pochówków,
rezerw acja grobów  i załatw ienie form alności zw iązanych 

z pochów kiem  na C m entarzu Kom unalnym , 
wykonujem y groby ziem ne pojedyncze i podw ójne 
(w  pionie) oraz m urow ane, 

przy gotow anie osoby zm arłej do pogrzebu 
- tanatokosm etyka, 
krem acje, 
ekshum acje,
opraw a m uzyczna cerem onii pogrzebow ej, 
zapew nienie m istrza cerem onii, 
bezgotów kow e organizow anie pogrzebu w  ram ach 

zasiłku ZUS, 
pom oc w organizacji konsolacji (styp), 
całoroczna opieka nad grobam i, 
nagłośnienie bezprzew odow e.

SS&9 'y  -A ** OS'!
7AKk AD U St A. U fl PO OR*« IIOWVCH

J  <a n u i .r ‘F  i  *  f , t>  f  i- i  r

Nysa, ul. Chodowieckiego 9 
( w budynku P rzych odn i)

tel. 077 433 07 03
nysa@firmaortopedyczna pl 
www firmaortcpedyczna.pl
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OKRĘGOWA STACJA 
KONTROLI POJAZDÓW

r r i T n  f a s h i o n
I L J  1 U  G L A M O U R

DOOKOŁA RONDA
Radny Rady Miejskiej w N ysie - Zygmunt Jurczak

Nysa ui. Otmuchowska 62
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STUDIO
P LE N E R
P O R T FO LIO
MODA
GLAMOUR

.FASH IO N .

Zapraszamy na "  
sesje fotograficzne ^  
i szkolenia w  zakresie

MAJKĘL8JLDI0

teL 602124321
w œ n t m r K p y  W W W . m a j k e l S t u d i o ^ p l

Iszkańcy N ysy od kilku lat inte- 
■ją sic tematem ronda przy zbft- 
Fołic Szlak C hrobrego, K rzy w o
lego i Kościuszki. Temat po- 
n  na wniosek Rady M iejskiej

roiu 05 lutego 2007 r. podczas 
i radny Zygm unt Jurczak zgło- 
wniosek dotyczący budow y 
da komunikacyjnego w  N ysie 
ciągu drogi krajow ej n r 46,na 
yżowaniu u zbiegu ulic: Szlak 
obrego, K ościuszki, U jejskiego 
rzywoustego ( przy m oście na 
ce Nysie K łodzkiej ). 
ido o popraw iło by bezpieczeń-
0 ruchu drogow ego w  tym  m iej-
1 rozładowało by korki tw orzą- 

się na tym skrzyżow aniu w go- 
inach szczytu. W  zw iązku z tym , 
¡droga nr 46 je s t drogą krajow ą, 
p  finansowe przeznaczone na 
cbudowę pow yższego skrzyżo- 
nia powinna zabezpieczyć Gene- 
na Dyrekcja D róg Publicznych i 
lostrad O ddział O pole. Powyż- 
1 wniosek otrzym ał w  U rzędzie 
asta numer ID /D R /5511/5/07.

Co się dalej działo z 
joskiem? O dpow iedziała nań 
riinż. Maria B urzyńska Zastępca 
rektora Oddziału w  O polu G ene

tel. 77/ 400 54 77

ralnej D yrekcji D róg Publicznych 
i A utostrad pism em  nr G D D K iA  
0 /0 P -P -2 j-4 1 1/46/18/2007 z 
dnia 11 kw ietn ia 2007r.
W piśm ie tym  pani dyrektor 
stw ierdziła, że ... „w  zw iązku z 
w nioskiem  radnego Zygm unta 
Jurczaka złożonym  na sesji Rady 
M iejskiej w  dniu 05 .02.2007r. 
O ddział w  O polu G eneralnej D y
rekcji D róg K rajow ych i A uto
strad inform uje, iż zostały podjęte 
działania w celu dokonania prze
budow y przedm iotow ego skrzy
żow ania tzn. zostały opracow a
ne projekty koncepcyjne przebu
dow y w /w  skrzyżow ania (jedną z 
koncepcji je s t przebudow a skrzy
żow ania na typ rondo).
Tutejszy O ddział inform uje po 
nadto, że w  roku bieżącym  
zostanie zlecone w ykona
nie dokum entacji technicz
nej, a realizację przebudo
wy skrzyżow ania planuje się 
w  roku 2009/2010 ” ... . Tyle 
cytat.
Potem  było trzy lata ciszy 
m im o m oich interpelacji.
Po kolejnej interpelacji stał i
się cud, nastąpiło  w tej spra- I

w ie trójstronne porozum ienie m ię
dzy U rzędem  M iasta, Starostw em  
Pow iatow ym  i G eneralną D yrek
cją D róg K rajow ych i A utostrad ( 
G D D K iA  ) w  O polu. R ondo będzie 
na terenie G m iny N ysa ale krzy
żow ało się bętlzie na drodze krajo
wej nr 46 ( ul. Szlak C hrobrego i ul. 
U jejskiego) oraz na drodze pow ia
tow ej ( ul. K ościuszki i ul. K rzyw o
ustego).
Był zatem  problem  jak  je  sfinan
sow ać i kto będzie jeg o  w łaści
cielem.
W porozum ieniu ujęto, że przetarg 
na budow ę ronda ogłosi Starostw o. 
W edług w stępnego kosztorysu ron
do będzie kosztow ać ok. 4,7 m in 
zł. G m ina przeznaczy na ten cel ok. 
lm ln  zł. G D D K iA  w  O polu dołoży

ok. 34%  kw oty potrzebnej na re
alizację tego przedsięw zięcia. Jest 
w ażne, do kogo będzie należa
ło  rondo, bo będzie na nim  spo
czyw ał obow iązek jego  rem on
tow ania.
U stalono, że w łaścicielem  ron
da będzie najpierw  G D D K iA  w 
O polu, a po w ybudow aniu ob
w odnic -  Starostw o Pow iatow e. 
W końcu rozpoczęto budow ę. 
C uda się jak  w idać się zdarzają, a 
sukces, pew nie będzie m iał w ie
lu ojców.
R ondo nie je s t jedynym  antido
tum  na rozładow anie korków  w 
mieście. K olejna przepraw a m o
stow a no i oczekiw ane od 12 lat 
obw odnice, północna i w schodnia 
m ogą zlikw idow ać ten problem .

SALON ORTOPEDYCZNY 
SKLEP MEDYCZNY

.  R o k  z a ł o ż e n i a  1 9 9 4

C ałodobow o służym y pod 
numerami telefonu:

Wyprzedaż wybranych towarów m.in.:

masażery, buty zdrowotne, pasy na kręgosłup, 
piłki do ćwiczeń, stabilizatory stawów, inhalatory

RABATY NAWET DO 70 % !!l

REFUNDACJA

N F Z
NutwVwvy Fundus/ Zdrowia

77 434  11 66 
77 435  60  20 
604  85 84  62
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CAŁODOBOWA

POMOC DROGOWA (24h)
©  668 668 112 ©  692 465 385 ASSISTANCE

www .pogrzeby.nysa.pl N ysa, róg Szopena i Św. Piotra 
Głuchołazy, Prymasa W yszyńskiego 1

MYJNIA TIR-BUS 
OSOBOWE

http://www.pogrzeby.nysa.pl
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Szanowni Wyborcy, Szanowni Rolnicy 
W trosce każdego z nas jest, aby nasza rodzinna wieś stawała się coraz piękniejsza, 
bogatsza, a mieszkańcy w każdym sołectwie czuli się prawdziwymi decydentami roz
woju naszej wspólnej rodzinnej wsi.

Proszę oddajcie na mnie głos 21 listopada
Zbigniew Górski 

Kandydat na Radnego Powiatu
* -

Okręg wyborczy

Zbigniew Górski lat 53, jest rolnikiem, prowadzi gospodarstwo 
rolne i hodowlane.
Od czterech lat pełni funkcję przewodniczącego Rady Sołeckiej 
w Jamołtowie. W tym okresie z jego inicjatywy przystąpiono do 
tzw. małej rewitalizacji tej miejscowości.
Rada Sołecka wspólnie z Urzędem Miejskim w Otmuchowie 
i zaangażowaniem burmistrza, wykonanła wiele inwestycji: 
remont drogi w m.in. Jamołtowie, uregulowano płynący potok, utwar
dzono plac koło świetlicy wiejskiej, przeprowadzono kapitalny remont 
świetlicy wiejskiej, położono dywanik asfaltowy prowadzący do cmen
tarza, wykonano mostki objazdowe do posesji mieszkańców Jamołtowa, 
oraz wiele innych spraw zgłaszanych przez mieszkańców.
Zbigniew Górski od wielu lat jest działaczem związanym ze spółdziel
czością bankową w Otmuchowie. Swoim doświadczeniem i zaangażo
waniem wspiera Ludowe Kluby Sportowe, Ochotnicze Straże Pożarne, 
Koła Gospodyń Wiejskich z terenu gminy Otmuchowa i Paczkowa.
Od 1990 roku wspiera wszelkie pozytywne inicjatywy związane z po
prawą sytuacji finansowej rolników z terenu województwa opolskiego. 
Zbigniew Górski w poprzedniej kadencji był radnym Rady powiatu 
przez jeden rok. W czasie kadencji radnego złożył wiele wniosków i in
terpelacji dotyczących infrastruktury terenu, poprawy dróg, chodników. 
Wiele złożonych wniosków zostało zrealizowanych, a.przykładem może 
być wieś Jamołtów i Kijów.
Chciałby jako przyszły radny współpracować z Zarządem Powiatu i pra
cować w Komisji Rolnictwa, gdyż dało by to możliwość przekazywa
nia wzajemnych relacji potrzeb mieszkańców sołectw i spraw załatwio
nych na rzecz i dobra wspólnego. Ponadto chciałby, aby młodzież z te
renów wiejskich mogła znaleźć zatrudnienie w miejscowych zakładach 
pracy i nie opuszczali swoich rodzinnych stron, szukając pracy za grani
cą. Uczyni starania by wzajemna współpraca z radami sołeckimi w gmi
nie Otmuchów i Paczków była na dobrym, rzetelnym i merytorycznym 
poziomie, gdyż jej wyniki będą korzyścią dla całej społeczności lokal
nej naszego powiatu nyskiego.

Przy pełnej akceptacji kandydata na radnego przedstawił
Franciszek Czabak
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nie Jak urzędnik
Jarosław Piic. politolog, doktorant w dziedzice przywództwa zarząesan* 
z Instytutem Studiów Politycznych Poisfce! Axacem. N ai* a&sci'.*e»'t 
na Uniwersytecie Opolskim oraz warszawskiego Co^egu^'C , $as ;va v e -. v<. \  
politycznych

.Pora działać jak menedżer me jak urzędnik!"

Od 8 lat związany zawodowo z samorządem na szczecv. 0*3 w s a 'f s > v  
nyskim zajmował się pozysxiwaniem funduszy europe.skteh rea^-racią -.\*’\iOw 
oraz rozwojem gospodarczym 3 na szczeblu wcje.vcczv-^ w Opos* "  Centn <« 
Rozwoju Gospodarki pracuje ;ako specjai sta Js planowana statecznego iv  :•» \  
regionalnej oraz wdrażania regionalne; strategii innowaci1 województw« opessk x\>>

„Praca naukowa przynosi nu wiele satysfakcji i zadowolenia

Wykładowca w zakresie przedsiębiorczości oraz funduszy stru ^ .-a ^ cn  M V\\ :sze 
Szkole Zarządzania i Administracji w Opolu oraz w Fundacji Pomocy Matematykom 
i Informatykom Niesprawnym Ruchowo

Jestem człowiekiem z wizja i doświadczeniem

Swoje kontakty międzynarodowe rozwiał w czasie wizyt stućv;nycn w 
najważniejszych ośrodkach innowacji w Europie -  rejon Boizano w pomocnych 
Włoszech. Dijon we francuskiej Burgund*; czy Bautzen we Aschocrae Saksom; 
nawiązując szereg cennych kontaktów gospodarczych Jako przedstawcie 
Parlamentu Europejskiego bra* udział w misji obserwacyjne w wyborach 
prezydenckich na Ukrainie.

..Ważna w życiu jest pasja '

Działać lak menedżer,

Jarosław Pile jest pomysłodawcą pilotażowego projektu Opolskie Tełewo 
Internetowej Biegle włada językiem francuskim i angielskim Jego pasja es! muzyka 
- razem z zespołem filharmoników opolskich, koncertuje w kraju t zagranica 
wykonując dzieła światowej literatury muzycznej

Nr 1 na liście
stiRansaw ano it  srodKow K.W . ‘ SIŁHft NYSA'

zek Czabak Jak dokonać trafnego wyboru?
nieco ponad 2 tygodnie bę- 

emy wybierać burmistrza 
tsy. Kandydatów jest wyjątko- 
l wielu, ale wydaje się, że liczy 
czterech: Jarosław Pile, Jacek 
iki, Jolanta Barska oraz Zbi- 

' Szlempo. Na którego war- 
»postawić?

laczego nie Barska?
Wydawałoby się, że aktualnie 
rzędujący burmistrz, pani Jolan- 
Barska, zapewnia kontynuację 

jlityki ostatnich lat. 
le to wrażenie może okazać 
ię złudne w  kontekście posta- 
ionych pani burmistrz zarzu- 
w korupcyjnych. Śledztwo cią- 

le trwa, wiele wskazuje na to, że 
>rawa znajdzie swój finał przed 
idem.
:śli pani burmistrz zostanie ska

zana. Nysę czekają przedtermino
we wybory.
Czy stać nas na to? Nawet jeśli 
Jolanta Barska zostanie oczysz
czona, to znając praktykę sądow
niczą, proces będzie się ciągnął 
długo, nawet kilka lat.
Czytelnicy niech sami odpowie
dzą sobie na pytanie, czy może 
dobrze kierować miastem ktoś, 
kto ma poważny, decydujący o 
jego karierze proces, czy też ra
czej będzie się on bał podejmo
wać decyzji, a energię zamiast 
na pracę dla gminy, kierował na 
swoją obronę.

Dlaczego nie Suski?
Jacek Suski - kandydat PO. Czło
wiek bardzo zacny i zasłużony, 
ale jako funkcjonariusz partyjny 
będzie raczej dbał o dobro PO,

niż gminy. A  Platforma przygoto
wuje się do wyborów parlamen
tarnych i zapewne postawi, jak 
zawsze, na duże ośrodki miejskie. 
Tam, a nie do Nysy, pójdą pienią
dze i inwestycje.
Czy burmistrz z PO będzie się ta
kiej polityce sprzeciwiał, czy bę
dzie potrafił powiedzieć swo
im partyjnym zwierzchnikom, że 
ważniejszy od sukcesu PO jest 
sukces Nysy? A PO wie, że na 
Opolszczyźnie i tak będzie mia
ło duże poparcie, w ięc „kiełba
sę wyborczą” w  postaci dodatko
wych pieniędzy i inwestycji skie
ruje tam, gdzie musi o głosy bar
dziej zabiegać.

Dlaczego nie Szlempo?
Głosując na Zbigniewa Szlempę, 
praktycznie głos oddamy na Ja

nusza Sanockiego. Tajemnicą po
liszynela jest, że w  wypadku w y
granej Zbigniewa Szlempy Sa
nocki zostanie wiceburmistrzem  
i będzie realnie rządził miastem. 
Liga Nyska, z  której startuje Zbi
gniew Szlempo, obsadzi zapew
ne swoimi ludźmi Urząd Miejski, 
tak jak obsadziła wiele stanowisk 
w PWSZ, gdzie Zbigniew Szlem
po jest kanclerzem.
W N ysie powszechna jest opinia, 
że Janusz Sanocki bał się ponow
nej klęski wyborczej, bo wie, że 
Nysanie mają już go dość i dlate
go wymyślono plan z wystawie
niem Zbigniewa Szlempy, który 
wprowadzi Sanockiego do wła
dzy tylnymi drzwiami.

Dlaczego Pile?
Jarosław Pile. Kandydat młody,

znakomicie wykształcony, poprzez 
bogatą karierę zawodową przygo
towany do pełnienia kierowniczych 
funkcji i - co ważne - nieskażony lo
kalnymi „układami”. Pile pokazał, 
zarówno w dotychczasowej pracy, 
jak i w  kampanii wyborczej, że jest 
kompetentny, skuteczny i zdetermi
nowany na odniesienie sukcesu.
Ten sukces będzie chciał osiągnąć 
również na stanowisku burmistrza. 
Ma bardzo dobry program wybor
czy stworzony przez Silną Nysę, 
jest nastawiony na rozwój gospo
darczy, tworzenie miejsc pracy i in
westycje.
Naszym zdaniem to najlepszy kan
dydat i jedyny, który potrafi w  Ny
sie wprowadzić tak potrzebne zmia
ny, aby w końcu władza przesta
ła politykować, a zajęła się gospo
darką.
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